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W poniedziałek (24.09) w skoczowskim magistracie odbyła się konferencja prasowa
podsumowująca dobiegającą końca kadencję. Burmistrz mówił m.in. o inwestycjach
drogowych, sportowych. Nie zabrakło tematu oświaty, seniorów i rodziny.

Burmistrz Skoczowa Mirosław Sitko podsumowuje / fot. arc.ox.pl

Burmistrz Mirosław Sitko podsumował to co udało się zrobić przez ostatnie 4 lata. Podziękował także za współpracę
pracownikom Urzędu Miejskiego, gminnych instytucji oraz Radzie Miejskiej. Podsumowanie to przede wszystkim
liczby. Zrealizowano 57 inwestycji. 33 inwestycje były finansowane ze środków unijnych. 62,8 mln zł to kwota
inwestycji z udziałem środków zewnętrznych.

Jak zwraca uwagę włodarz udało się zrealizować wiele inwestycji drogowych. Dokładnie to 22 zadania inwestycyjne,
21km dróg. Co daje kwotę 25 mln zł. Mirosław Sitko wskazuje m.in. na nowy most w ciągu ul. Bielskiej w Skoczowie.
To wspólna inwestycja gminy i powiatu cieszyńskiego na kwotę 5,1 mln zł, kładkę w ciągu ul. Sportowej w Skoczowie
(ponad 2,1 mln zł), odbudowe kładki w Ochabach wraz z poszerzeniem i doposażeniem w oświetlenie (0,9 mln zł),
przebudowe ul. Górny Bór w Skoczowie (wspólna inwestycja gminy i powiatu – 7 mln zł), rozbudowe ul. Stara Droga
w Harbutowicach (1,3 mln zł), przebudowe ul. Kossak-Szatkowskiej, Schodowej i Podlesie w Skoczowie (1,5 mln zł).

Kolejny punkt na który zwrócono uwagę to kanalizacja. Wartość tego zadania to 30 mln zł. Dzięki pozyskanym
środkom zewnętrznym wybudowano 53 kilometry kanalizacji. Podłączono 700 budynków. Z kolei na regulację
cieków wodnych przeznaczono 1,4 mln zł. Poprawiono jakość oświetlenia w całej gminie. Wymieniono 1,5 tysiąca
opraw. 32 km linii napowietrznych. Wartość realizacji zadania to 5,8 mln zł.

W Gminie Skoczów realizowano także sportowe inwestycje. Na ten cel przeznaczono 11 mln zł. 10 mln zł pochłonęła
modernizacja hali sportowej i basenu „Delfin”. Wybudowano pełnowymiarowe boisko piłkarskie przy SP8 na
Górnym Borze – wartość inwestycji 1 mln zł. Pojawiło się zadaszenie trybun na stadionie, ale także sanitariaty (400
tys. zł). Włodarz zwraca również uwagę na nowe place zabaw i siłownie zewnętrzne. Powstało 5 nowoczesnych
siłowni zewnętrznych wraz z placami zabaw – podkreśla. Wartość tej inwestycji to 400 tys. zł.

Kolejna gałąź to oświata. Od września ruszył pierwszy pilotażowy oddział, w którym nauka realizowana jest
równolegle dwujęzycznie. W Gminie Skoczów prowadzona jest weryfikacja przygotowania przedszkolnego. Oświata
to również szereg imprez i wydarzeń. Mirosław Sitko wskazuje m.in. na: Gala „Nasi Najlepsi”, Gala Sportu czy
wprowadzone ostatnio statuetki „Skoczowski Prymus” – czyli wyróżnienia dla 7 wybitnych uczniów o prospołecznej
postawie. Przyznawane są stypendia naukowe dla 30 najzdolniejszych uczniów. Na terenie Gminy Skoczów działa
Wyższa Szkoła Bezpieczeństwa, Akademia Rodzica, odbywa się Forum Uczniów Gminy Skoczów. W Międzyświeciu
powstał nowy oddział żłobkowy dla 24 dzieci (544 tys. zł), rozbudowano przedszkole w Pierśćcu (3,8 mln zł).

Włodarz wskazał również na program wymiany kotłów realizowany w gminie. Wartość dofinansowania to 50% do 4
000 zł. Wymieniono 114 kotłów. Wartość całego programu to 495 tys. zł. Na tym jednak nie koniec
liczb. Doposażono OSP (3 pojazdy pożarnicze) - kwota wsparcia 930 tys. zł. Podczas konferencji wskazano również
na: nowe sieci wodociągowe (Skoczów, Wiślica, Kowale, Pogórze, Bładnice – 2,1 mln zł), budynek Rynek 3(centrum
ekologiczne, miejsce konferencji, wystaw, zaplecze biurowe i techniczne – 4,5 mln zł), rozbudowę parku na Górnym
Borze, salę gimnastyczną w Kiczycach, boisko w Ochabach. Wspomniano również o innych mniejszych inwestycjach
oświatowych oraz drogowych realizowanych w sołectwach.

Gmina Skoczów to Gmina przyjazna, podkreśla włodarz, zwłaszcza seniorom (karta seniora, koperta życia,
infolinia dla seniorów, usługi opiekuńcze, książki z dowozem do domów) oraz rodzinie (karta dużej
rodziny, akcja „Lato w mieście”, nowy żłobek i przedszkole). Dba o historię (monografia o Skoczowie,
odbudowa miejsc pamięci) – podkreśla włodarz.
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